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Svar på skrivelse angående Vällingby sim- och 
idrottshall 

 

Svar på skrivelse från Anna Cederschiöld Stuart (M), Mikael 
Peterson (C) och Hanna Wistrand (L) 
 

Förvaltningens förslag till beslut 
Idrottsnämnden godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande som svar 
på skrivelsen. 

Sammanfattning 
På idrottsnämndens sammanträde den 2024-09-26 inkom Anna 
Cederschiöld Stuart (M), Mikael Peterson (C) och Hanna Wistrand 
(L) med en skrivelse angående Vällingby sim- och idrottshall. 
Skribenterna uttrycker oro för föreningarnas evakuering och 
fortsatta verksamhet under renoveringsperioden och önskar svar på 
tre frågor. Frågorna besvaras under ”Förvaltningens synpunkter och 
förslag”. 

Ärendet 
I skrivelsen framför skribenterna oro för att föreningarnas 
verksamhet ska påverkas negativt när Vällingby sim- och 
idrottsanläggning stängs för renovering. Skribenterna önskar med 
anledning av denna oro svar på tre frågor. 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts av planeringsenheten. 

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen har tagit del av skrivelsen och besvarar skribenternas 
frågor enligt nedan:  
 

1. Hur fortlöper utredningen kring Vinsta BP och när kan vi 
förvänta oss att denna presenteras för nämnden?  
 
Svar: Projekteringen för temporär/a tälthall/ar på Vinsta BP 
pågår, och projektet siktar mot ett inriktningsbeslut Q1 

Handläggare
Maria Klavdianou-Lundell
Telefon: 08-50827609

Till
Idrottsnämnden
2024-11-26

Idrottsförvaltningen
Planeringsenheten

Tjänsteutlåtande
Dnr IDF 2024/2549

2024-10-30
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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2025. Målsättningen är att en lösning ska finnas på plats 
Q2/Q3 2025. 
 

2. Hur fortlöper förvaltningens dialog med de berörda 
föreningarna och klubbar?  
 
Svar: Idrottsförvaltningen har en pågående dialog med 
berörda föreningar med återkommande avstämningsmöten, 
där både frågor som berör Vällingby sim- och idrottshalls 
renovering, samt evakueringen under renoveringsperioden, 
tas upp. 
 

3. Hur ser förvaltningen på möjligheterna att genomföra 
renoveringen och ombyggnationen etappvis för att minimera 
olägenheterna för föreningarna och klubbarna? 
 
Svar: Detta ser idrottsförvaltningen som en icke 
genomförbar lösning. Frågan diskuterades i tidigt skede och 
det konstaterades då att detta inte var en effektiv lösning för 
renoveringen med hänsyn till bland annat tekniska system, 
ekonomi samt säkerhet kring personhälsa då det t.ex. 
förekommer asbest som ska saneras i byggnaden. 
 
 

 
 
 
 
 
 
Marina Högland  Sophie Dahlberg 
Idrottsdirektör  Enhetschef 
Idrottsförvaltningen  Idrottsförvaltningen 
 

Bilagor 
1. Skrivelse angående Vällingby sim- och idrottshall
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